
Beretning for IK Vest Hovedforeningen 2010 

 

På vores hovedbestyrelsesmøder har der været mange emner og ting at arbejde med. 

Det er disse møder, som binder klubben sammen. Her må udvalgene pænt høre på 

formandens forslag og nye ideer. Vi fra forretningsudvalget er altid spændt på at 

høre, hvad der sker ude i alle udvalgene. Er der problemer, eller er der styr på 

tingene? Tit hører vi om gode historier, og at der er stor aktivitet og udvikling. 

Det må være det, som driver os til at bruge mange timer på frivillig arbejde.  

 

Jeg føler, der er blevet et bedre fællesskab i IK Vest, til gavn for os alle. Vi skal alle 

værne om dette fællesskab og byde nye medlemmer, trænere og ledere ind i 

fællesskabet. Det lykkes heldigvis også de fleste gange, vi ligger stadig pænt over 

900 medlemmer, over 80 personer er frivillige ledere i IK Vest. 

 

Den  nye hjemmeside 

I år har vi lanceret en ny hjemmeside og en fanside på Facebook. Den bliver pænt 

besøgt hver dag. I snit er den besøgt af 17 personer hver dag, og det er stigende. Vi 

bringer nyheder om klubben, og her kan du finde alle vores idrætsgrene, hold, 

sponsorere og udvalg. Kort sagt alt hvad der sker i klubben. Det er meget vigtig 

udvalgene indberetter til hjemmesiden. En levende hjemmeside vil også blive brugt 

af medlemmerne. Det kan på sigt spare os for annoncekroner.  

 

Flere sponsorer giver bedre økonomi 

Økonomien kører pænt. Lidt forskelligt fra udvalg til udvalg. For mig er det vigtig at 

have en lille formue, så vi bedre kan udvikle klubben.  

Et godt eksempel er gymnastik, som har prøvet flere nye ting i år. Blandt andet 

Zumba og Spinning, som begge krævede en investering og begge er blevet en succes. 

Der vil også være ”gamle kendte tiltag”, som ikke kan samle medlemmer. Sådan er 

virkeligheden i dag. Vi skal være klar til at spotte udviklingen og faktisk være et 

skridt foran. 

 

Vores sponsorer er en meget vigtig del af vores mulighed for udvikling. Vi har lavet 

aftale med fire nye lokale firmaer; La Mancha Pizzarestaurant, Jens’ Auto, BOS 

Cykelservice og Virenfelt & Nielsen Kloak. Begge vores Dagli’ Brugser og Sobo har 

forlænget deres aftaler. Der er også kommet gang i Bandereklamerne igen.  

Desværre har vi sagt farvel til to gamle sponsorer, M. Nielsen og Sønner og Salling 

Plast. 

Midtfjord har igen været vores hovedsponsor, mange andre har støttet os på 

forskellige måder. Der skal lyde en kæmpe tak til alle. Alle vores sponsorere kan ses 

på hjemmesiden: www.ik-vest.dk.  

 

http://www.ik-vest.dk/


Der ligger stadig en stor opgave med at finde nye frivillige til Klubben. Uden dem 

hjælper det ikke at have en sund økonomi, der skal også være hold til at bruge 

pengene. Vi kunne tilbyde flere hold, hvis der var flere ledere og trænere. 

Medlemmerne kommer, når tilbuddet er der. 

 

Støtteforeningens store arbejde 

En endnu større tak skal lyde til Støtteforeningen. De har måtte døje med en meget 

kold vinter oppe på Loppen i Overlade. Uden jeres støtte, ville mange af vores poder 

ikke komme ud til de mange stævner, som I støtter. Her får de en oplevelse, som 

mange kan huske i lang tid efter. Vi kan selvfølgelig godt tage en debat med jer, om 

hvilke emner og ting, I vil støtte, men det fjerner ikke vores dybe respekt for jeres 

store arbejde.  

 

2011 er jubilæums år 

Vi er i fuld gang med at forberede jubilæums året 2011. 1. april bliver IK Vest 40 år. 

Dette har vi valgt at fejre med en gave til alle frivillige. En sportsaften 1. april, med 

spændende håndbold, gymnastikopvisning med - håber jeg - Zumba. Åbent hus i 

motionscenteret og gratis kaffebord. Lørdag starter vi op med fodbold og afslutter 

med en kæmpe fest om aftenen med levende musik og dans. 

En kæmpe tak skal lyde til halparret: Connie og Jens, samt til halbestyrelsen.  Uden 

deres arbejde havde vi ikke så fine og dejlige rammer. 

 

Formand  

Mogens Jensen. 

 


